
Zápisnica zo 7. riadneho zasadnutia Akademického senátu FF 
Trnavskej univerzity v Trnave 

 
Dátum konania: 18. 11. 2015 o 13,30 hod 
Miesto konania: 3P1 FF TU v Trnave 
 
 
Program 7. riadneho zasadnutia Akademického senátu FF TU v Trnave 
 

1. Otvorenie 
2. Kooptovanie nového člena 
3. Voľba predsedu AS FF TU v Trnave 
4. Voľba podpredsedu AS FF TU v Trnave 
5. Voľba zástupcu do RVŠ SR 
6. Schválenie korešpondenčného hlasovania 
7. Rôzne 

 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny k originálu zápisnice 
 
 
 
AD 1  
Zastupujúci predseda AS FF TU PhDr. Peter Žitný, PhD. otvoril 7. zasadnutie senátu, 
menovite privítal všetkých prítomných senátorov. Vyzval senát, aby zvolil zapisovateľa 
a overovateľov zápisnice. 
 
Za zapisovateľku bola navrhnutá a jednohlasne schválená Doc. Dr.theol. Alžbeta Dufferová, 
PhD., za overovateľa zo zamestnaneckej časti Dr. Jozef Kordoš, za študentskú časť Ľubomír 
Šottník. Jednohlasne bol odsúhlasený aj Program 7. riadneho zasadnutia AS FF TU, podľa 
ktorého sa začalo postupovať. O 14.30 hod. mal prísť prodekan Prof. Marián Zervan, PhD., 
aby podal niektoré informácie o vlastnostiach nového člena – zástupcu našej fakulty – RVŠ 
SR. 
 
Hlasovanie: 

 Za Proti Zdržal sa 

Doc. Dr. theol. Alžbeta Dufferová, PhD. - 
zapisovateľka 

10 0 1 

Dr. Jozef Kordoš – overovateľ 10 0 1 
Ľubomír Šottník – overovateľ 10 0 1 
 
Uznesenie 1/1/7: AS FF TU schválil Doc. Dr. theol. Alžbetu Dufferovú, PhD. - za zapisovateľku 
zápisnice zo 7. zasadnutia AS FF TU. 
 
Uznesenie 2/1/7: AS FF TU schválil Dr. Jozefa Kordoša za overovateľa zápisnice zo 7. 
zasadnutia AS FF TU za pedagogickú časť AS FF TU.  
 
Uznesenie 3/1/7: AS FF TU schválil Ľubomíra Šottníka za overovateľa zápisnice zo 7. 
zasadnutia AS FF TU za študentskú časť AS FF TU. 
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AD 2 
Zastupujúci predseda kooptoval a privítal nového člena AS FF TU Dr. Jozefa Kordoša, ktorý 
bol do tejto funkcie zvolený prvýkrát a až do roku 2018.  
 
AD 3 
Zastupujúci predseda AS FF TU vyzval senát, aby navrhol kandidátov na post predsedu AS 
FF TU. Ako prvá bola navrhnutá doc. PhDr. Zuzana Lopatková, PhD., ktorá nesúhlasila 
s kandidatúrou, keďže post dekanky je obsadený členkou tej istej katedry ako je ona. Dr. 
Tomáš Zálešák navrhol kandidáta na post predsedu AS FF TU PhDr. Petra Žitného, PhD. 
ktorý. Navrhol docentku A. Dufferovú. Tá však kandidatúru na post predsedu neprijala 
vzhľadom na jej končiacu sa pracovnú zmluvu k 31. augustu 2016. 
Následne AS FF TU navrhol volebnú komisiu pre voľbu predsedu AS FF TU. Za predsedu 
komisie bola navrhnutá Doc. PhDr. Zuzana Lopatková, PhD., za člena komisie zo 
zamestnaneckej časti Mgr. Ing. Michal Kutáš, PhD. a za študentskú časť senátorka Martina 
Kalvinová. Rozdaných lístkov bolo celkom 11. 
 
Hlasovanie: 

 Za Proti Zdržal sa 

Doc. PhDr. Zuzana Lopatková, PhD. – predseda 
komisie 

10 0 1 

Mgr. Ing. Michal Kutáš, PhD. - člen komisie za 
zamestnaneckú časť 

10 0 1 

Martina Kalvinová - členka komisie za 
študentskú časť 

10 0 1 

 
Uznesenie 1/3/7: AS FF TU schválil Doc. Lopatkovú za predsedníčku volebnej komisie pre 
voľbu predsedu AS FF TU. 
 
Uznesenie 2/3/7: AS FF TU schválil Dr. Kutáša za člena volebnej komisie pre voľbu 
predsedu AS FF TU. 
  
Uznesenie 3/3/7: AS FF TU schválil Martinu Kalvinovú za členku volebnej komisie pre 
voľbu predsedu AS FF TU. 
 
Následne zastupujúci predseda AS FF TU oboznámil členov senátu s platnou úpravou 
hlasovacieho lístka (označenie kandidáta krížikom v príslušnom políčku vyjadruje súhlas 
resp. nesúhlas podľa druhu vyznačeného políčka; neoznačenie ani jedného políčka pri danom 
kandidátovi vyjadruje zdržanie sa hlasovania). 
Po vykonaní tajného hlasovania volebná komisia vyhodnotila výsledky hlasovania a oznámila 
ich členom AS FF TU: Odovzdaných bolo 11 hlasovacích lístkov, z čoho platných lístkov 
súhlasu bolo 10, neplatných 1. 
 
Hlasovanie: 

 Za Proti Neplatný 
hlas 

PhD. PhDr. Peter Žitný, PhD. 10 0 1 
 
Uznesenie 4/3/7: AS FF TU zvolil v tajnom hlasovaní PhDr. Petra Žitného, PhD. za predsedu 
AS FF TU. 
 



Zápisnica zo 7. riadneho zasadnutia AS FF TU – 18. novembra 2015 
 

3 
 

AD 4 
Novozvolený predseda AS FF TU vyzval senát, aby navrhol kandidátov na post podpredsedu 
AS FF TU a zároveň navrhol za kandidáta na post podpredsedu AS FF TU senátora PhDr. 
Mariána Špajdla, PhD., Dr. Tomáš Zálešák navrhol Doc. Dr. theol. Alžbetu Dufferovú, PhD. 
Následne AS FF TU navrhol volebnú komisiu pre voľbu podpredsedu AS FF TU. Za 
predsedu volebnej komisie bola navrhnutá senátorka Mgr. Lucia Nováková, PhD., za člena 
komisie zo zamestnaneckej časti senátorka Mgr. Renáta Kišoňová, PhD., zo študentskej časti 
senátor Ľubomír Šottník. 
 
Hlasovanie: 

 Za Proti Zdržal sa 

Mgr. Lucia Nováková, PhD. - predseda volebnej 
komisie 

10 0 1 

Mgr. Renáta Kišoňová, PhD. - členka komisie 10 0 1 
Ľubomír Šottník - člen komisie 10 0 1 
 
Uznesenie 1/4/7: AS FF TU schválil Dr. Novákovú za predsedníčku volebnej komisie pre 
voľbu podpredsedu AS FF TU. 
 
Uznesenie 2/4/7: AS FF TU schválil Dr. Renátu Kišoňovú za členku volebnej komisie pre 
voľbu podpredsedu AS FF TU. 
  
Uznesenie 3/4/7: AS FF TU schválil senátora Ľubomíra Šottníka za člena volebnej komisie 
pre voľbu podpredsedu AS FF TU. 
 
 
Po vykonaní tajného hlasovania volebná komisia vyhodnotila výsledky hlasovania a oznámila 
ich členom AS FF TU: Odovzdaných bolo 11 hlasovacích lístkov, z čoho platných lístkov 
bolo 11, neplatných 0. 
 
Hlasovanie: 

 Za Proti Zdržal sa 

Doc. Dr. theol. Alžbeta Dufferová, PhD. 5 3 3 
PhDr. Marián Špajdel, PhD. 6 4 1 

 
Uznesenie 4/4/7: AS FF TU zvolil v tajnom hlasovaní Dr. Špajdla za podpredsedu AS FF 
TU. 
 
Keďže čas príchodu prodekana prof. M. Zervana, PhD. ešte nenadišiel, predseda senátu 
navrhol namiesto 5. bodu programu (Voľba člena do RVŠ SR) pokračovať v 6. bode, čo AS 
FF TU aj jednohlasne prijal. 
 
AD 5 (Schválenie korešpondenčného hlasovania) 
 
Pán predseda AS FF TU vyzval senát, aby dodatočne odsúhlasil korešpondenčné hlasovanie 
senátu v doplnení jeho členov jednak za študentskú čas, jednak za prof. Rábika a za študijné 
programy. 
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Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

Dodatočné odsúhlasenie korešpondenčných 
hlasovaní AS FF TU 

11 0 0 

 
Uznesenie 5/4/7: AS FF TU potvrdzuje korešpondenčné hlasovania medzi 6. a 7. riadnym 
zasadaním AS FF TU. 
 
AD 6 (Voľba zástupcu do RVŠ SR) 
 
Prof. Dr. Marián Zervan, PhD. po privítaní predsedom AS FF TU a po jeho výzve mal krátky 
príhovor, v ktorom po štvorročnej praxi ako zástupca RVŠ SR za FF TU vyjadril potrebu 
nového kandidáta s priliehavými schopnosťami, ktorý by dokázal našu univerzitu nielen 
zastupovať, ale aj aktívne hájiť jej záujmy, keďže väčšina členov RVŠ SR pochádza 
z odborov exaktných a prírodných vied, zatiaľ čo humanitné vedy sa ocitajú v stále väčšej 
nevýhode voči technicky zameranému školstvu a ekonomicky orientovanej spoločnosti. 
Navrhol ako vhodného kandidáta prof. Andreja Démutha, PhD. z Katedry filozofie, ktorý sa 
zaslúžil o. i. aj o vypracovanie akreditačného materiálu univerzity. Vedel by vystúpiť na fóre 
cca 150 ľudí s presvedčivými argumentmi. Šlo by o kandidatúru na 4 roky. 
Po diskusii a odpovediach na otázky týkajúce sa absencie navrhnutého kandidáta, potreby 
iných vhodných kandidátov (navrhnutí boli prof. Katuninec, Dr. Hrnčiarik), času na rozhovor 
s nimi, vhodnosť ich osobnej prezentácie v senáte, ich písomný súhlas s kandidatúrou, ale aj z 
nutnosti overenia pravidiel kandidatúry v štatútoch AS FF TU sa pristúpilo k hlasovaniu 
o odložení voľby zástupcu do RVŠ SR o dva týždne a následného zvolania AS FF TU. 
 
Hlasovanie: 

 Za Proti Zdržal sa 

Odložiť voľbu zástupcu do RVŠ SR do 
najbližšieho zasadnutia AS FF TU (do 2 týždňov) 

10 1 0 

 
Uznesenie 1/6/7: AS FF TU sa uzniesol na tom, že odloží voľbu zástupcu do RVŠ SR do 
najbližšieho zasadnutia AS FF TU, ktoré sa uskutoční do dvoch týždňov (od 18.11.2015). 
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AD 7 
 
Senát hodnotil prezentáciu webovej stránky AS FF TU ako nevýraznú a neaktuálnu, na ktorej 
chýbajú informácie, alebo sa na ňu dostanú oneskorene. AS FF TU by mal disponovať 
výlučnou a bezprostrednou možnosťou spravovať webovú stránku AS FF TU. Študenti zase 
lepšie komunikujú prostredníctvom facebooku. Na otázku, kto by sa z nich v tom mohol viac 
angažovať, sa prihlásil senátor Ľubomír Šottník a vyjadril súhlas i ochotu spolupracovať na 
správe jej obsahu. 
 
V rámci bod programu „rôzne“ boli podané dva návrhy, ktoré senát odhlasoval: 
 
1. Vytvoriť webovú stránku AS FF TU s cieľom výlučnej a bezprostrednej editácie obsahu. 
  
Hlasovanie: 
 

 Za Proti Zdržal sa 
Vytvorenie vlastnej webovej stránky AS FF TU 11 0 0 

 
Uznesenie 1/7/7 AS FF TU sa uznieslo na vytvorení svojej vlastnej webovej stránky. 
 
 
 
 
2. Členovia AS FF TU vyjadrili prianie, aby aj zástupcovia študentskej časti mali prístup na 

facebookovú stránku a mohli ju aktualizovať. 
 

Hlasovanie: 
 Za Proti Zdržal sa 

Zástupcovia študentskej časti AS FF TU majú 
prístup na facebookovú stránku s možnosťou 
aktualizovať ju 

10 0 1 

 
Uznesenie 2/7/7 AS FF TU vyjadruje súhlas k tomu, aby zástupcovia študentskej časti AS FF 
TU mali prístup na facebookovú stránku s možnosťou aktualizovať ju. 

 
 
Predseda AS FF TU sa na záver stretnutia poďakoval členom AS FF TU a ukončil 7. riadne 
zasadanie s nádejou na skoré zasadnutie senátu do dvoch týždňov. 
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V Trnave 18. 11. 2015 
 
 
Zapísala: Doc. Dr. theol. Alžbeta Dufferová, PhD. 
 
 
 
Schválil: PhDr. Peter Žitný, PhD. 
 predseda AS FF TU 
 
 
 
Overili: 
 
Dr. Jozef Kordoš 
 
Ľubomír Šottník 

 
Prílohy 
 
Príloha č. 1 
 
Prezenčná listina zo 7. zasadnutia AS FF TU 


